
    Vaksdal kommune 
 

MØTEPROTOKOLL 
ELDRERÅDET 

 
 

Møtedato: 20.06.2018 
Møtestad: Heradshuset, møterom 4. et. 
Møtetid: 13.00 - 15.30 
 
 
 
 

Møtedeltakarar: 
  

Medlemmer Parti Rolle 

Helge Risnes  Utvalsleiar 

Bjarnhild Helle  Nestleiar 

Agnar Sellevold  Medlem 

Sigmund Simmenes SP Medlem 

  
  

Varamedlemmer Parti Rolle 

Heidi Rongved AP Varamedlem 

  
 

Forfall Parti Møtande varamedlem 

Karin B. Groth FRP Heidi Rognved 
 

 
 
Andre møtande: 
Solrun Hauglum, sekretær og kommunalsjef/prosjektleiar  
 
 
 

Saksliste 
 
SAKSNR TITTEL 

 
08/2018 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 

09/2018 GODKJENNING AV MØTEPROTOKOLL 

10/2018 DRØFTINGAR/ORIENTERINGAR 

11/2018 REFERATSAKER OG MELDINGAR 

12/2018 ELDREDAGEN 2018 

13/2018 HANDLINGSPROGRAM OG ØKONOMIPLAN 2019 - 2022 - TIL UTTALE 
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08/2018: GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Innkalling og saksliste vert godkjent. 
 
Eldrerådet  20.06.2018 
 
Behandling: 
 
 
ELD - sak 08/2018 Vedtak/Tilråding: 
 
Innkalling og saksliste vert godkjent. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
09/2018: GODKJENNING AV MØTEPROTOKOLL 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Protokollen vert godkjent slik han ligg føre. 
 
Eldrerådet  20.06.2018 
 
Behandling: 
 
 
ELD - sak 09/2018 Vedtak/Tilråding: 
 
Protokollen vert godkjent slik han ligg føre. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
10/2018: DRØFTINGAR/ORIENTERINGAR 
 
 
 
Eldrerådet  20.06.2018 
 
Behandling: 
 
 
ELD - sak 10/2018 Vedtak/Tilråding: 
 
Saka vert tatt til orientering. 
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--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
11/2018: REFERATSAKER OG MELDINGAR 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Referatsakene vert tatt til orientering. 
 
Eldrerådet  20.06.2018 
 
Behandling: 
Referatsak 11/2018.2: Agnar, Bjarnhild og Helge vil delta på konferansen. Sigmund vert sett opp som 
vara. Sekretær sender invitasjon og program til Eldrerådet når dette kjem. 
Referatsak 11/2018.6: Eldrerådet ønskjer å presisera i vedtaket at fortau må vera på ei side i 
tunnelen, opphøga og fysisk skilt frå biltrafikken.  
 
ELD - sak 11/2018 Vedtak/Tilråding: 
 
Referatsakene vert tatt til orientering. Til referatsak 11/2018.6 Tiltak i Kvamsotunnelen vil Eldrerådet 
be om at det kjem eit opphøga fortau på ei side i tunnelen fysisk skilt frå biltrafikken. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
12/2018: ELDREDAGEN 2018 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Eldredagen 2018 vert markert med Eldrefest i Turbinen 1. oktober i tråd med oppsett program. 
Eldrerådet er arrangementnemnd. 
 
Eldrerådet  20.06.2018 
 
Behandling: 
Eldrerådet ønskjer også å markera Eldredagen på institusjonane, forslag om å servera kake til 
bebuarar og tilsette. 
Jan Per Styve skal ha innlegg, og prest og ordførar er inviterte. Agnar kontaktar Torstein Langhelle. 
Det vert sett av ca 15 minutt til orientering om samskapingsplattformen Friskus.  
Start kl. 16.00. Meny vert betasupe og kake.  
Sigmund kontaktar Kjersti Toppe angåande innlegg på Eldredagen 2019.  
 
ELD - sak 12/2018 Vedtak/Tilråding: 
 
Eldredagen 2018 vert markert med Eldrefest i Turbinen 1. oktober i tråd med oppsett program. 
Eldrerådet er arrangementnemnd. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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13/2018: HANDLINGSPROGRAM OG ØKONOMIPLAN 2019 - 2022 - TIL UTTALE 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Utvalet gjev slik uttale: …….. 
 
Arbeidsmiljøutvalet  14.06.2018 
 
Behandling: 
 
Thor Andersen, leiar i utvalet fremja slik forslag til uttale: 
Handlingsrommet i økonomien svekkes på grunn av reduserte inntekter og store innvesteringer. 
Arbeidsmiljøutvalget ser med uro på at disse to faktorene kan føre til en reduksjon av daglig drift som 
igjen vil skape et større press på arbeidsmiljøet for alle ansatte i organisasjonen. 
Samrøsystes.  
 
AMU - sak 17/2018 Vedtak/Tilråding: 
 
Arbeidsmiljøutvalet gjev slik uttale: 
Handlingsrommet i økonomien vert svekka på grunn av reduserte inntekter og store investeringer. 
Arbeidsmiljøutvalet ser med uro på at desse to faktorene kan føre til ein reduksjon av daglig drift 
som igjen vil skape eit størrre press på arbeidsmiljøet for alle tilsette i organisasjonen. 
 
Eldrerådet  20.06.2018 
 
Behandling: 
Ass. rådmann Åse Elin Myking la fram rådmannen sitt framlegg til handlingsplan og økonomiplan 
2019-2022.  
 
ELD - sak 13/2018 Vedtak/Tilråding: 
 
Eldrerådet tek rådmannen sitt framlegg til handlingsprogram og økonomiplan 2019-2022 til 
orientering, men ser med stor uro på den framtidige økonomien til kommunen og kva konsekvensar 
den kan få for eldreomsorga.  
 
Råd for menneske med nedsett funksjonsevne  21.06.2018 
 
Behandling: 
 
 
RFF - sak 14/2018 Vedtak/Tilråding: 
 
Råd for menneske med nedsett funksjonsevne gjev slik uttale:  
 
Råd for menneske med nedsett funksjonsevne tek rådmannen sitt framlegg til handlingsprogram og 
økonomiplan 2019-2022 til orientering. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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Eventuelt: 
· Kommunalsjef Solrun Hauglum orienterte kort om at det er komme ei ny stortingsmelding, 

Meld. St. 15 "Leve hele livet - en kvalitetsreform for eldre". Stortingsmeldinga vert sett opp 
på sakskartet på møte etter sommaren, og det er bestilt eksemplar av meldinga til medlema i 
Eldrerådet.  

· Spørsmål rundt ambulansetenesta (høyring prehospitale tenester frå Helse Bergen) og 
pilotprosjekt legevakt etter oppslag i Vaksdalsposten. Kommunalsjef Solrun Hauglum 
orienterte om sakene og behandling i Levekårsutvalet. 

· Heidi orienterte om Vaksdal Røde Kors omsorg sitt arbeid. Dei arrangerar kaffikos kvar 
månad. Dette er svært populært, og dei siste gongene har det delteke så mange at ein ser seg 
om etter større lokale. 

· Neste møte i Eldrerådet vert torsdag 13. september kl. 13.00 - 15.00. 
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